
Protokół Nr 17/20

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, które odbyło się w dniu 24 listopada 2020 roku.

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 9.30, a zakończono o godzinie 11.00.

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:

1. Szymański Piotr – Przewodniczący Komisji

2. Szymański Andrzej – Wiceprzewodniczący Komisji

3. Rakowski Mariusz – Członek Komisji 

4. Sielawa Paweł - Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Duda Andrzej – Burmistrz Miasta 

2. Siedlecka Katarzyna Dorota – Skarbnik Miasta

3. Jarzyło Andrzej – Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Pan Piotr Szymański.  

Komisja  jednogłośnie  przyjęła  zaproponowany  porządek  posiedzenia,  który  przedstawia  się

następująco:

1. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020 rok.

2. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy miasta Kolno 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok.

3. Wydanie  opinii  do  projektu  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  obszaru  i  granic  aglomeracji

Kolno.

4. Wydanie  opinii  do  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu  utrzymania  czystości  

i porządku na terenie miasta Kolno.

5. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych

przez  właścicieli  nieruchomości  za  usługi  odbierania  odpadów  komunalnych,  opróżniania

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

6. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Kolno.

7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2019 rok. 

8. Sprawozdanie  z  działalności  Straży  Miejskiej  w  Kolnie  w  okresie  od  01.07.2020  do  

30.09.2020 r.  

9. Zapytania i wolne wnioski.

10. Zamknięcie posiedzenia.

Streszczenie posiedzenia 
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Ad. 1. 

Pani Katarzyna D. Siedlecka – Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta Kolno na 2020 rok (projekt uchwały w załączeniu).

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania

Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  (4  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujących  się)

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020 rok.

Do posiedzenia Komisji dołączył członek Komisji Zbigniew Tadeusz Twarowski – stan osobowy –

5 radnych.  

Ad. 2.

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta przedstawił  projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu

współpracy miasta Kolno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu

przepisów  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  2021  rok  (projekt

uchwały w załączniku).  

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania

Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  (5  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujących  się)

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy miasta Kolno

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  w  rozumieniu  przepisów  ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok.

Ad. 3.

Pan Andrzej Duda – Burmistrz  Miasta omówił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru  

i granic aglomeracji Kolno (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Przewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  (5  za,  0  przeciw,  

0 wstrzymujących się) zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 

i granic aglomeracji Kolno.

Ad. 4.

Pan Andrzej  Jarzyło  –  Naczelnik  Wydziału  Rozwoju  Gospodarczego  omówił projekt  uchwały  

w sprawie  zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kolno (projekt

uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Przewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  (5  za,  0  przeciw,  

0 wstrzymujących się) zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kolno.

Ad. 5. 

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta przedstawił  projekt uchwały uchylająca

uchwałę  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli

2



nieruchomości  za  usługi  odbierania  odpadów  komunalnych,  opróżniania  zbiorników

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Przewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt

uchwały.  

W wyniku głosowania Komisja Rozwoju Gospodarczego większością głosów (4

za,  0  przeciw,  

1  wstrzymujących  się)  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  uchylająca

uchwałę  w  sprawie określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli

nieruchomości  za  usługi  odbierania  odpadów  komunalnych,  opróżniania  zbiorników

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Ad. 6.  

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na

Burmistrza Miasta Kolno (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  (5  za,  0  przeciw,  

0 wstrzymujących się) zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na

Burmistrza Miasta Kolno.

Ad. 7. 

Pan  Andrzej  Duda  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił  informację  o  złożonych  oświadczeniach

majątkowych za 2019 rok (informacja w załączniku). 

Po  analizie  informacji  Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  Komisja  nie  wnosi  uwag  do

przełożonej informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2019 rok.

Ad. 8. 

Pan  Andrzej  Duda  –  Burmistrz  Miasta  omówił  sprawozdanie  z  działalności  Straży  Miejskiej  

w Kolnie w okresie od 01.07.2020 do 30.09.2020 r. (sprawozdanie w załączniku). 

Po  analizie  sprawozdania  Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  Komisja  nie  wnosi  uwag  do

przełożonego sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Kolnie w okresie od 01.07.2020 do 

30.09.2020 r.  

Ad. 9.   

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta odpowiada na pytania ustne zadane 25 września 2020 r.

przez radnego Zbigniewa Tadeusza Twarowskiego:

1. Z  przedstawionej  informacji  na temat  oświaty,  wynika  między  innymi że  dla  uczniów dla

uczniów naszych  szkół  podstawowych  problemem jest  matematyka,  co   pokazują  ostatnie

wyniki  egzaminów.  Proszę  o  odpowiedź  jak  nasze  władze  oświatowe,  dyrektorzy  szkół,

zamierzają pomóc uczniom w podniesieniu ich poziomu edukacji matematycznej, czy możliwe

jest sfinansowanie dodatkowych godzin dla uczniów, zmiany metody nauczania, podniesienie

poziomu zdalnej edukacji w dobie pandemii, sfinansowanie kursów podnoszących umiejętności
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nauczycieli. Czego się Jaś nie nauczy to i Pan Jan nie będzie umiał, wydaje mi się że warto

inwestować  w  nasze  dzieci.  Panie  Burmistrzu  może  poprzez  system  stypendialny  warto

zachęcić uczniów do nauki. 

2. Czy  finansowany  z  publicznych  pieniędzy  Miesięcznik  Kolneński  mógłby  w  sposób

obiektywny  relacjonować  obrady  sesji  Rady  Miasta  Kolno  ?  W  ostatnim  MK  w  artkule

Absolutorium  dla  Burmistrza  Miasta  Kolno  –  redaktor  w  sposób  bezosobowy  relacjonuje

obrady. Rozumiem, że redaktorowi płaci Burmistrz ale zwykła przyzwoitość wymaga aby w

sposób  rzetelny  przekazać  przebieg  obrad,  sformułowania  typu  –  „dopytywano.  Radnych

interesowało,  samorządowcy dopytywali”  świadczą albo o małym profesjonalizmie albo  co

chyba  niedopuszczalne  prawem  –  o  cenzurze.  Przypominam,  że  MK  finansowany  jest  z

podatków a nie z prywatnych środków. Artykuł ten w ogóle nie wspomina o dyskusji w sprawie

raportu  o  stanie  miasta,  nie  odzwierciedla  realnie  debaty.  Nie  chodzi  chyba  aby  prasa

finansowana z podatków wszystkich mieszkańców była taka jednostronna i wygładzona. Czasy

jedynie słusznej opcji odeszły do historii, wg mnie MK powinien odzwierciedlać różne poglądy

a nie jedynie słuszne poglądy. 

3. Z doniesień prasowych wynika, że samorząd Kolna wspólnie z Wodami polskimi zamierza

wybudować  w  Kolnie  na  rzece  Łabno  zbiornik  wodny  (poinformowała  o  tym  podczas

spotkania w Supraślu Agnieszka Giełażyn Sassinowicz z Regionalnego Zarządu Gospodarki

Wodnej  w  Białymstoku).  To  znaczy  że  warto  mieć  marzenia  i  czasami  się  one  spełniają.

Pomysł budowy zalewu w Kolnie ma już wiele lat,  wielu skazywało go na niepowodzenie,

mówiono,  że  może  lepiej  planować  lotnisko,  kosmodrom  może  metro.  Jak  widać  to

krytykujący oponenci mieli za mało wiary w możliwości rozwoju Kolna. Tymczasem proszę –

będzie  zalew!  Panie  Burmistrzu  prosimy  o  uchylenie  rąbka  chyba  już  nie  tajemnicy,  a

przymiarek do kolneńskiego zalewu, czy mieszkańcy mogą od Pana dowiedzieć się troszkę

więcej o tej inwestycji? 

4. 13 listopada 2020 r. wchodzi wżycie zmiana ustawy o zasadach prowadzenia polityki rozwoju

(…). Nowe przepisy przewidują, ze rada miasta będzie określała zasady tworzenia gminnej

strategii  rozwoju.  Podczas  komisji  przed  sesją  25  września  wspominał  Burmistrz  o

konieczności przyjrzenia się i uchwalenia zmian w planie zagospodarowania Kolna, wobec i

braku  terenów  pod  budownictwo  wielorodzinne  i  kończących  się  wolnych  już  terenów

inwestycyjnych.  Uważam,  że  warto  też  zastanowić  się  –  wobec  sygnałów  od  lokalnych

przedsiębiorców  nad  uchwaleniem  preferencji  dla  tych  przedsiębiorców  którzy  kupując

nieruchomości od miasta, zobowiążą się do zatrudnienia większej liczby pracowników. Moje

pytanie  dotyczy  tego  zagadnienia,  skąd  we  władzach  miasta  przekonanie  że  nie  można

ogłaszając  przetarg  zastrzec  preferencji  na  rzecz  przedsiębiorców  zatrudniających  większą

liczbę pracowników. Proszę o wskazanie przepisów zabraniających powyższej preferencji. 
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5. Ostatnie  zapytanie  dotyczy  obiecanego  przez  Burmistrza  dokończenia  remontu  stadionu.

Wiemy  że  Hajnówka  doczekała  już  modernizacji,  Szczuczyn.  Widocznie  Kolno  jeszcze

poczeka. Wobec jednak faktu, za grający w IV lidze Orzeł w Kolnie Gra na sztucznej murawie

a  na  wyjazdach  gra  na  naturalnej  nawierzchni,  może  warto  chociaż  spróbować  wyrównać

murawę na stadionie. Dać szanse naszym Orłom chociaż na utrzymanie się w IV lidze. Proszę o

odpowiedź  czy  KOKiS  ma  środki  finansowe  na  takie  podstawowe  prace  jak  wyrównanie

murawy stadionu i przywrócenie możliwości grania na tej murawie.  

Ad. 10.

Z uwagi na wyczerpanie porządku dziennego i braku chętnych do dyskusji, na tym posiedzenie

Komisji zostało zakończone.

Przewodniczący Komisji podziękował za udział i zamknął posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono.

       

        Przewodniczący Komisji

                Piotr Szymański

Protokołowała

Justyna Górska 
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